
 
 

 Escola Montanyans 

 
ACTA DEL CONSELL DE FAMÍLIES 

 
 
 
La primera sessió del consell de famílies es celebra el dilluns  10 d’octubre de 2022 a les 18:00 hores . 
Assistència:  Daniel Nebot (director) Montserrat Vallès (Cap d’estudis) Núria Rico (secretària), Cristina Raventós, 
Cristina Morales, Julieta Cavallo, Eva Mendoza, Jordi Lòpez, Agatha Pau,Victoria Navarro i Alba Tembleque  
(Substitueixen en aquesta primera sessió l’Agatha i l’Alba a Maria Jesus Bermudez i  Vanessa Doblas) 

 
ORDRE DEL DIA 

 
1. Presentació dels membres del Consell de famílies 

Es fa una petita presentació dels membres del consell: 

I3: Cristina Raventós 

I4: Cristina Morales 

I5: Julieta Cavallo 

1r: Eva Mendoza 

2n: Jordi Lòpez 

3r: Alba Tembleque (En representació de Vanessa Doblas) 

4t: Victoria Navarro 

5è: Agatha Pau (En representació de Maria Jesús Bermúdez) 

6è: Victoria Navarro 

 

2. Zona Socio-Educativa de Castellet i La Gornal 

Des de l’escola, s’ha fet la proposta a l’Ajuntament, de crear una zona socio-educativa a Castellet i La 

Gornal per les tardes, després de l’horari escolar. Aquesta proposta consisteix en la creació d’un 

sistema itinerant amb l’atenció d’una educadora social. L’alumnat que es prioritzarà per assistir a 

aquestes sessions partirà de famílies del municipi ateses per la treballadora social de l’Ajuntament i 

també per famílies que l’escola consideri que beneficiarà al seu fill o filla aquesta atenció setmanal. 

Actualment la proposta incorpora quatre grups d’infants de 10 nens/es per sessió on dos d’aquests es 

realitzaran a La Gornal i els altres dos a Valldemar. Les hores d’atenció estan per determinar. 

Un cop el projecte estigui aprovat per part de l’Ajuntament iniciarem les reunions per treballar 

conjuntament amb les famílies de l’escola. 

 

 

3. Valoració de les tardes de lleure educatiu 

S’informa que el departament d’educació demanarà a les escoles fer una valoració de les tardes de 

lleure educatiu i els delegats de classe han fet un sondeig per tal de tenir una idea global del que 

pensen les famílies.  

 

Les aules que han donat resposta són: 

I4: No s’ha vist la feina que s’ha fet. Estaria bé que l’empresa compartís la programació i que hi pogués 

haver participació de les famílies. Es comenta que la coordinadora del menjador va explicar el projecte 

a les reunions d’inici de curs.  
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1r: Les famílies de 1r van fer una queixa formal des de l’AFA per la ràtio dels grups d’infantil i primer, 

que estaven junts. També comenten que hi ha hagut conflictes entre els infants mal gestionats. 

3r: Les famílies consideren que en general les activitats eren avorrides i poc motivadores. Que el 

contingut era poc atractiu. Tot i que algunes de les activitats estaven bé.  

5è: L’alumnat sembla content per l’estona de joc i les famílies opinen que aquest lleure no és de 

qualitat. 

 

Les classes que no apareixen a l’explicació és perquè no s’han manifestat ni a favor ni en contra de les 

tardes de lleure educatiu de setembre.  

 

4. Setmana Cultural 

S’informa a les famílies que enguany la setmana cultural serà al novembre ja que el segon trimestre és 

curt i s’acumula massa feina.  

Durant aquella setmana les famílies poden entrar al centre i participar amb la creació d’algun taller per 

una classe. Els tutors i les tutores enviaran un correu electrònic a les famílies per fomentar la 

participació, ara que ja es pot i demanem al consell que també fomenti aquesta participació.  

 

5. Teatre 

S’informa als delegats de classe que activem l’activitat de teatre a primària. El primer trimestre 

realitzaran l’obra de teatre els infants de 5è i 6è i també participaran amb la cooperativa fent la 

representació al teatre de La Gornal el dia de la Marató. L’alumnat de 3r i 4t faran la seva 

representació a finals del segon trimestre i, finalment, al tercer trimestre faran la seva representació 

els infants de 1r i 2n. 

Les famílies estan convidades a la representació dels seus fills i/o filles.  

 

6. Sessions d’eines d’acompanyament per les famílies (Natàlia Càlix) 

Aquest curs, i gràcies a l’Ajuntament, tornem a activar les sessions amb la psicoterapeuta Natàlia Càlix. 

Es realitzaran 2 sessions per trimestre. Les propostes d’aquest primer trimestre són: 

Sessió 1 Adolescència i preadolescència (10 de novembre de 18:00 a 20:00 a l’escola) 

Sessió 2 Assetjament escolar (1 de desembre de 18:00 a 20:00 a l’escola) 

Es demana als delegats d’aula poder recollir temes de les famílies per tal de saber si volen treballar 

algun tema en concret durant el segon o tercer trimestre. La Julieta demana poder treballar temes de 

sexualitat en la infància.  

 

Des de l’escola s’enviarà la informació a les famílies i es farà un formulari d’assistència. 

 

7. Practicants a l’escola 

S’informa que durant el curs s’aniran veient cares noves dins les aules d’infantil i/o primària. El nostre 

centre està dins la xarxa de centres formadors i rebem practicants de les universitats. Ara mateix hi ha 

una practicant a I3 i una altra a I5 i durant el segon trimestre n’arribarà una altra.  
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8. Famílies classe de I4: (Menjador: nombre d’infants que en fan ús, temporalitat del contracte) 

La Cristina Morales recull aquests neguits per part de les famílies de la classe.  

La informació és que actualment hi ha 134 infants fixes al menjador. La ràtio és 1/17 i tenim 8 

monitores i una coordinadora. El contracte del menjador el signa l’ajuntament i l’escola gestiona el 

servei. Anualment es negocia i signa el contracte. 

 

També es fa èmfasi en que el curs passat semblava que hi havia una opacitat entre monitoratge i 

famílies, ja que les famílies no rebien suficient informació del menjador i tampoc podien entrar al 

centre per veure el funcionament. Es comenta des de l’escola que s’ha parlat amb l’AFA per tornar a 

activar l’assistència de famílies al menjador i per tant, pretenem que d’aquesta manera aquest neguit 

pugui calmar-se. En tot cas, si continués així, tornaríem a reprendre el tema. 

 

 

Torn obert de paraula 

 

La Cristina Raventós pregunta si és pot fer servir bata al menjador ja que s’embruten molt. Se li 

comenta que, des de l’escola, fa anys que vam prendre la decisió de treure les bates al menjador.  

 

L’Eva Mendoza demana si les famílies poden entrar a ajudar a assecar els cabells durant el curs de 

piscina a Vilafranca. Se li comenta que ho parlarem i que informarem.  

Per una altra banda, també comenta que les famílies de la seva aula demanen posar un pas de vianant 

a la porta de l’escola ja que hi passen alguns cotxes massa ràpid. Des del centre, farem la consulta a 

l’ajuntament i donarem resposta.  

 

Acaba la reunió donant les gràcies a la participació de les famílies representants. 

 

Finalitza la reunió a les 19:48 

 

 

Atentament, 

 

Daniel Nebot Luna 

Director Escola Montanyans 

 

 

 


